MoreThanAJob: Call for the selection of 2 external evaluators

Within the MoreThanAJob project, funded by the ENI CBC Med 2014-2020 programme, Mutah University is looking for two external experts for the evaluation of sub-grant proposal. The external experts will support the organisation in the evaluation of proposals received by third actors within a sub-grant call that will be launched in the following months. The sub-grant call will be aimed at financing SSE-PA cooperation projects aiming at improving welfare and social services for vulnerable groups in order to increase their opportunities of social and labour inclusion.

Responsibilities 

· Analysis and evaluation of the proposals received through the open call, according to the selection criteria included in the call for proposals and the evaluation grid previously agreed. 
· Interviews of applicants of the four shortlisted proposals, in cooperation with Mutah University, in order to further assess the proposal, its aim, impact and sustainability.
· Recommendation to the organisation on the two high-ranked proposals following the interviews with shortlisted candidates. 
· Support in the reporting of the selection process and results. MoreThanAJob partners will develop a detailed report on how the selection process of the sub-grants has been carried out and the evaluation results. The external evaluators will review and confirm the report.

Requirements

· At least 10 years of experience in the field of SSE, social and/or employment inclusion, and relevant fields for the project
· Knowledge of the local socio-economic background in order to be able to assess the proposals that best respond to the needs and peculiarities of the territory. 
· Knowledge of the Arabic language to be able to read and evaluate the proposals received.
· Knowledge of English (B2). 
· Previous experience in evaluation of proposals as part of programmes funded by the European Commission will be considered an asset.
· Knowledge of the Euro-Mediterranean cooperation and the ENI CBC programme will be considered an asset. 
To apply,

Please, send your CV in English by the to maaitah_noor@hotmail.com

For more information, please send an email to maaitah_noor@hotmail.com 

MoreThanAJob aims at promoting the social inclusion of vulnerable, unemployed people by applying best practices for more effective collaboration among the Social and Solidarity Economy actors and the public administration. 
The project is coordinated by the An-Najah National University (Palestine) and involves other 6 partners: Nablus chamber of commerce and industry (Palestine); Ministry of Public Works and Housing (Jordan); Mutah University (Jordan); Business Consultancy and Training Services (Lebanon); EUROTRAINING (Greece); and CESIE.
The deadline will be 25/2/2021
اعلان الى مقيمين خارجين
تعريف
من خلال المشروع MoreThanAJobالمدعوم من الاتحاد الاروبي ضمن ENI CBC خلال الفترة 2014-2020 
تبحث جامعة مؤتة عن خبيرين خارجيين لتقييم اقتراح المنحة الفرعية. سيدعم الخبراء الخارجيون المنظمة في تقييم المقترحات التي تتلقاها الجهات الفاعلة الثالثة ضمن دعوة منحة فرعية سيتم إطلاقها في الأشهر التالية. ستهدف دعوة المنحة الفرعية إلى تمويل مشاريع التعاون الخاصة بالحكومة الجزئية والصناعية الهادفة إلى تحسين الرفاهية والخدمات الاجتماعية للفئات الضعيفة من أجل زيادة فرصهم في الاندماج الاجتماعي والعمالي.

المسؤوليات
· تحليل وتقييم العروض الواردة من خلال الدعوة المفتوحة ، وفقًا لمعايير الاختيار المدرجة في دعوة تقديم العروض وشبكة التقييم المتفق عليها مسبقًا.
· مقابلات مع المتقدمين للمقترحات الأربعة المختصرة ، بالتعاون مع جامعة مؤتة ، من أجل تقييم الاقتراح بشكل أكبر وهدفه وتأثيره واستدامته.

· توصية للمنظمة بشأن الاقتراحين رفيعي المستوى بعد المقابلات مع المرشحين المختارين.

· تعتبر الخبرة السابقة في تقييم العروض كجزء من البرامج الممولة من قبل المفوضية الأوروبية ميزة.
· تعتبر معرفة التعاون الأورومتوسطي وبرنامج ENI CBC ميزة إضافية.

المتطلبات
· ما لا يقل عن 10 سنوات من الخبرة في مجال SSE ، والإدماج الاجتماعي و / أو التوظيف ، والمجالات ذات الصلة بالمشروع
· معرفة الخلفية الاجتماعية والاقتصادية المحلية من أجل التمكن من تقييم المقترحات التي تستجيب بشكل أفضل لاحتياجات وخصائص الإقليم.
· معرفة اللغة العربية لتكون قادرة على قراءة وتقييم المقترحات الواردة.
· معرفة اللغة الإنجليزية 2B
·  تعتبر الخبرة السابقة في تقييم العروض كجزء من البرامج الممولة من قبل المفوضية الأوروبية ميزة.
· تعتبر معرفة التعاون الأورومتوسطي وبرنامج ENI CBC ميزة إضافية.

طريقة التقديم
ارسل السيرة الذاتية الى

maaitah_noor@hotmail.com

يهدف MoreThanAJob إلى تعزيز الإدماج الاجتماعي للضعفاء والعاطلين عن العمل من خلال تطبيق أفضل الممارسات من أجل تعاون أكثر فعالية بين الجهات الفاعلة في الاقتصاد الاجتماعي والتضامني والإدارة العامة.
يتم تنسيق المشروع من قبل جامعة النجاح الوطنية (فلسطين) ويضم 6 شركاء آخرين: غرفة تجارة وصناعة نابلس (فلسطين). وزارة الأشغال العامة والإسكان (الأردن) ؛ جامعة مؤتة (الأردن) ؛ استشارات الأعمال وخدمات التدريب (لبنان) ؛ EUROTRAINING  من اليونان ؛ و CESIE. من إيطاليا
اخر موعد للتقديم سيكون 25/2/2021



